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Protokoll fört vid Svenska RC-Flygförbundet (RCFF) styrelsemöte den 2007-09-18, kl. 18.00. 
Plats: Gruppsamtal via IP-telefoni. 
 

Närvarande vid mötet: 

Ove Nielsen, Jakob Rydinger, Mats Johnsson, Peter Nilsson, Fredrik Glawe, Lars-Olof Persson ersätter Thomas 
Berggren. 
 
 
1. Mötets öppnande 

Ove Nielsen hälsade alla deltagare varmt välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Dagordningens godkännande. 
 Dagordningen godkändes. 
  
3.  Val av ordförande samt sekreterare för mötet. 

Till ordförande för mötet valdes Ove Nielsen och till sekreterare valdes Mats Johnsson. 
 
4. Val av två personer att jämte mötesordförande justera mötets protokoll.  
         Jakob Rydinger och Fredrik Glawe valdes. 
 
5. Hantering av befintliga och nya medlemmar inför det nya året. 

Fredrik Glawe kommer att bygga en webbfunktion med en databas som automatiskt nollställer 
alla medlemmar vid utgånget medlemskap, kontot kan dessutom automatiskt avslutas om 
medlemskap ej förnyas. Tråd startas i styrelseforumet för ”kravspec”. 

 
6.    Ny version av RCFFs hemsida (vilka funktioner fattas, vad kan bli bättre?). 

Tråd startas i styrelseforumet för ”kravspec”, input önskas från styrelsemedlemmar. 
 

7.      Klubbregistrering?  
Majoriteten röstade för registrering av klubbarna, initiativet får komma från klubbarnas sida. 
Detta skall vara kostnadsfritt, klubbarna skall informeras om detta. 
 

8.      Förslag från talesmän. 
Inga förslag från talesmännen fanns. 
 

9. Familjemedlemsskap. 
Mötet beslutade genom omröstning att införa familjemedlemsskap till en avgift om 200 kr 
per år, detta gäller från och med år 2008 och gäller ett obegränsat antal familjemedlemmar. 
 

10. Planering inför 2008 års årsmöte, genomförande, röstningsförfarande. 
2007 års röstförfarande fungerade bra och bibehålls, det beslöts att årsmöte bör hållas i 
mitten på februari, och separeras från meetings, diskuteras i tråd i styrelseforumet. 
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11. Meetings 2008. 
Vallentuna, Norrköping, Norrtälje och Östersund föreslagna. 
Koncept med värdklubb som ”sponsras” av RCFF för ett meeting som får RCFF-status 
föreslaget. Vår ambition är att under 2008 hålla 3 st. meeting runt om i landet så att så många  
medlemmar som möjligt kan deltaga. 
 

12. Riktlinjer och information till talesmän. 
Detta bör förbättras. Ett reklampaket med enhetliga riktlinjer för talesmännen diskuterades.  
Det framkom att träffar med talesmännen vid meetings vore lämpligt. 

 
13. Informationsmaterial till landets klubbar. 

Ta fram ett beslutsunderlag till landets klubbar inför årsmöten. 
Gå igenom informationsunderlag, bl.a. för att hjälpa klubbarna att reda ut konsekvenserna av 
medlemskap i SMFF respektive RCFF. 
 

14. Söka bidrag till RCFF. 
Styrelsen kontrollerar om det går att söka bidrag för t.ex. Årsmöten och meetings, speciellt 
ungdomsverksamhet. 

 
15. Marknadsföring. 
         Det beslöts att vi ska: 
         Annonsera i Allt om hobby och  Modellflygnytt. 
         Försöka besöka meetings med RCFF-stånd. 
         Besöka klubbar och informera om RCFF. 
         Presentera RCFF för kommunerna, gärna med e-mail till fritidsnämnderna. 
  
16. Övriga frågor.           
         Ska vi presentera en budget? Budgettråd i styrelseforumet. 
         Prognos: 600 medlemmar för 2008 
         Beslut att fondera pengar för oförutsedda utgifter. 
         Vår målsättning är att hälften skall gå tillbaka till klubbarna. 
         Det beslöts att undersöka möjligheten att sälja ett RCFF-sponsrat nybörjar/skolflygpaket och 
         småmodeller med reklam? 
         Vi skall: 
         Byta namn på suppleanter till ledamöter. 
         Ändra styrelsen från 3 kassörer till 1 kassör och ledamöter med ekonomiskt ansvar. 
         Ändra formulering från ungdom till ungdom och vuxna i vår inriktning. 
 
17. Nästa möte. 

Nästa möte bestämdes till Tisdag 16 oktober 18:00. 
Målsättning: möte en gång i månaden utom under sommarsäsongen. 

 
18. Mötets avslutande. 
         Ordföranden tackade deltagarna för ett väl genomfört möte och avslutade mötet. 
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Vid protokollet: 

 
Sekreterare 
 
 
........................................................ 
Mats Johnsson 
 
 
Justerat av: 

 
Ordförande Justeringsman 
 
 
........................................................ ............................................................. 
Ove Nielsen  Jakob Rydinger 
 
 
  ............................................................. 
  Fredrik Glawe 


